
REUNIÓ COMISSIÓ NATURA (7/11).

Assistents: Xavier, German, Anna, Laia i Pere.

A) En Xavier ha parlat amb Tarpuna sobre l’assessorament respecte el tema del compost i li han 
recomanat el llibre sobre compost de’n Josep Maria Vallés. Faltaria una guia d’actuació.

B) Es comenten les tasques a fer per tirar endavant el projecte Escola Florida:

a) llistat de plantes, que siguin autòctones i també les que siguin per tot l’any. No oblidar-nos de 
plantes estacionals i de plantes que puguin tenir una utilitat un cop acabat el seu cicle;
b) pensar l’ubicació de les plantes, tant llocs ja usats com llocs on ara no hi ha plantes;
c) manteniment de les plantes, lligat amb el projecte Apadrina un Test i el reg a l’estiu.

C) Es comenta d’escriure un correu a la Mercè per comentar-li diversos temes:

i) com està el tema del vermicompostador
ii) que el problema del paper de wc i sabó dels lavabos del pati el tractin a les assemblees d’infants;
iii) recomanar que deixin d’usar ampolles de plàstic d’aigua en les excursions i demanin a les 
families que portin cantimplores o envasos reutilitzables;
iv) el sincrotró ALBA té un programa per escoles basat en reptes relacionats amb la ciència. Podria 
ser interessant que l’escola hi participés, o com a mínim que ho conegui.

D) Ens encarreguem dues feines:
 
1º) Escriure un correu a les families demanant càmeres de fotos que no s’utilitzin. A l’escola els hi 
aniria bé quan fan les sortides per no haver de fer fotos amb les tauletes;

2º) Començar a elaborar un decàleg o una guia per aconseguir reduir els residus generats en l’àmbit 
de l’escola. Falta pensar un títol.

E) En Xavier passarà a ser el coordinador de la comissió.


